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Prezydent Miasta Inowrocławia 

Pan Ryszard Brejza 

 

Interpelacja 

Szanowny Panie Prezydencie! 

W kwietniu 2018 r. wspólnie z ówczesną Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej 

Inowrocławia, obecną Poseł na Sejm RP Magdaleną Łośko zwróciliśmy się do Pana 

Prezydenta z interpelacją w której zaproponowaliśmy rozwiązanie, które częściowo 

mogłoby rozwiązać problem braku miejsc parkingowych w naszym mieście. 

Zdarza się, że Miasto Inowrocław dokonuje sprzedaży nieruchomości na cele handlowe 

lub usługowe. Uprzejmie proszę o zlecenie analiz prawnych mających na celu ustalenie 

czy sprzedaż takowej nieruchomości może zostać poprzedzona ustanowieniem 

„służebności parkowania” – w taki sposób aby poza godzinami pracy nowo powstałych 

obiektów, mieszkańcy Inowrocławia mieli możliwość nieodpłatnego skorzystania z miejsc 

postojowych. 

Z wyrazami szacunku 

Wiceprzewodniczący  

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

Patryk Kaźmierczak 


